
Hieronder volgt een overzicht van de activiteiten die in 2022 hebben plaatsgevonden.

Kamerverhuur (nabij Lidl)
In de Pieter de Hooghstraat was een aanvraag voor kamerverhuur ingediend. Wij werden gevraagd
wat we hiervan vonden en of we een zienswijze wilden indienen. In december 2021 hebben we 
daartegen een goed onderbouwde zienswijze ingediend, gericht op de (verkeers)veiligheid in de 
buurt, mogelijke verloedering, etc. Daarop heeft de gemeente de aanvraag afgewezen. Enige tijd 
later werd de aanvraag echter weer ingediend, ditmaal echter voor 1 kamer minder. Wat ons  
betreft is dat maar een minimaal verschil en houdt onze zienswijze daarmee alsnog stand. Toch 
werd ons te verstaan gegeven dat onze zienswijze ditmaal waarschijnlijk onvoldoende zou zijn om 
de vergunning tegen te houden. Daarom hebben we niet opnieuw een bezwaar ingediend.

Nieuwbouw Park Nova
Op de plaats van het voormalige Carinova-gebouw is nieuwbouw gepland van appartementen. Zie 
https://www.parknova.nl/ voor meer informatie. Vanuit de projectontwikkelaar zijn er voor de 
omwonenden informatie-avonden georganiseerd. Daarbij was ook de Bewonersvereniging 
aanwezig om te horen wat de plannen zijn. Daaruit kwam onder andere de verkeerssituatie naar 
voren als een mogelijk pijnpunt. Het gebied zit nogal dicht op de rotonde Zamenhofplein en heeft 
een in/uitgang bij de Zwolseweg en een in/uitgang bij de Ceintuurbaan. Uit deze informatie-
avonden en de verdere communicatie werd duidelijk dat er plannen zijn om de aansluiting richting 
de rotonde te verleggen. We houden dit in de gaten als er verdere ontwikkelingen zijn.

Buurtnieuws
Het uitbrengen en verspreiden van Buurtnieuws in de gehele Zandweerd (6.000 stuks) kost ons bij 
elke uitgave ruim 2000 euro. Dat wordt vooral besteed aan het laten drukken van (de PDF-versie 
van) Buurtnieuws.

Onze Bewonersvereniging heeft door de jaren heen de nodige financiële middelen opgebouwd, 
maar dat gaat snel op als je 4 keer per jaar een papieren versie van Buurtnieuws in de hele wijk 
wilt verspreiden. Daarom hadden we bedacht dat we 2x een digitale versie wilden uitbrengen en 
2x een papieren versie.

In februari gaf onze tweekoppige redactie van Buurtnieuws aan dat ze graag meer duidelijkheid 
wilden over de toekomst van Buurtnieuws. Zij wilden vooral een papieren versie maken en liefst 
geen digitale met een kleiner bereik.

In maart verscheen de 25e editie van Buurtnieuws. Dat was een mooie mijlpaal. Daarin stond ook 
weer een oproep voor nieuwe vrijwilligers voor de redactie. Dat leverde helaas onvoldoende op.

Niet lang daarna gaf een lid van de redactie aan dat ze er op deze manier geen energie meer voor 
kon opbrengen. Vervolgens gaf ook haar mede-redactielid aan dat ze ermee ging stoppen. Zij 
woont op dit moment niet meer in onze wijk.

Dankzij een subsidie-aanvraag bij WijDeventer kan Buurtnieuws weer 2 keer in de hele wijk 
verspreiden.

Zonder redactie wordt dat uiteraard lastig. Onlangs is de eerste Duurzame Editie van Buurtnieuws 
verschenen. Voor dit nummer heeft Esther Klaassen van het Duurzaamheidsteam Zandweerd de 
redactie eenmalig op zich genomen.

https://www.parknova.nl/


We zijn daarnaast nog op zoek naar nieuwe leden voor de redactie van Buurtnieuws. We willen 
bepaalde artikelen uit Buurtnieuws ook op onze website publiceren. Daarom is er behoefte aan 
redactieleden voor zowel een online als ook offline (gedrukte) versie. 

Uiteraard kunnen redactieleden zich bezig houden met beide edities: online is een wat andere 
verschijningsvorm dat weer nieuwe mogelijkheden biedt, maar de inhoud van de artikelen wijzigt 
daar niet echt door.

Collecte Jantje Beton
In maart was de collecte jaarlijkse van Jantje Beton. De helft van wat een organisatie daarmee 
ophaalt is voor Jantje Beton en de andere helft is voor de organisatie zelf.

Dit jaar konden we maar een deel van de Zandweerd krijgen, want de Scouting Westenenk had 
zich ook al ingeschreven voor de Zandweerd. We konden wel lopen in het gedeelte tussen de 
Zwolseweg en het spoor. Daarnaast hebben we ook gelopen in andere beschikbare wijken zoals 
Knutteldorp en richting het centrum van Deventer.

We hebben de hele collecteweek ‘s avonds gelopen en dat leverde ons ruim 372 euro op. Zo 
voegen we toch weer ruim 150 euro aan onze financiële middelen toe. Dat is snel verdiend voor 
een paar uurtjes werk.

Wijkdag Zandweerd: 14 mei 2022
In mei werd in de Zandweerd een wijkdag gehouden.

Namens de Bewonersvereniging hadden we op 2 locaties een kraam:
1. in speeltuin De Ijssel
2. aan het begin van de Boxbergerweg (ter hoogte van de Zeeman / Kruidvat)

Daar hadden we diverse edities van Buurtnieuws liggen, zodat mensen door de jaren heen konden 
kijken wat er zoal veranderd is in de wijk.

Er waren nog veel meer activiteiten op deze locaties, dus we moesten opboksen tegen een 
draaimolen, schminken, etc. Maar het was goed dat we daar stonden en het weer werkte gelukkig 
goed mee.

Oranjefonds: Burendag 2022
Op 24 september was het weer tijd voor de jaarlijkse Burendag. Dit is inmiddels een beproefd 
concept in de Zandweerd met medewerking van de speeltuinen (De Zandweerd (aka 
Bandenspeeltuin) en Zwolse Wijk (aka De Tulp) en De Ijssel), Bij de Halte en de Vriendendiensten in
de Lange Zandstraat.

Op die dag rijdt er ook altijd een paardentram tussen de verschillende locaties. Dat was dit jaar 
geen overbodige luxe, want het de hele middag regende pijpenstelen. Dat is uiteraard niet 
bevorderlijk voor het aantal bezoekers. Ze waren er wel, maar je moest ze met een vergrootglas 
zoeken. En dat is begrijpelijk als het zoveel de hele middag regent.

Met het Wijkteam van WijDeventer hebben we ondanks de regen alle locaties met een bezoek 
kunnen vereren. Iedereen had erg zijn best gedaan, maar helaas werkte het weer deze middag 
geheel niet mee.



Ledenraadpleging
Het leek ons interessant om aan onze leden te vragen waar we ons in het komende jaar het beste 
mee bezig kunnen houden. Daarvoor hebben we op onze website een vragenlijst opgesteld. Ook 
hebben we een mailinglist opgezet met de mailadressen die we hebben verzameld. Aan die lijst 
hebben we een mailing gestuurd met de vraag of iedereen dit wilde invullen. Daarop hebben we 
13 reacties mogen ontvangen.

Een samenvatting hiervan willen we tijdens de ALV verder bespreken.

November: Duurzame Buurtnieuws
In november verscheen de eerste Duurzame Editie van Buurtnieuws. Om zoveel mogelijk mensen 
te bereiken verscheen deze nog wel op papier (dat is wat minder duurzaam), maar er is ook een 
digitale versie op onze website. Daar staat niet alleen de PDF-versie, maar ook een versie die je 
online kunt bekijken en ook kunt doorzoeken. Zo proberen we ook op dat gebied met onze tijd 
mee te gaan.

Samenwerken met andere organisaties
Van oudsher werkt de Bewonersvereniging Zandweerd samen met andere organisaties.

Zo zijn enkele van onze leden al jaren onderdeel van het Duurzaamheidsteam Zandweerd.

Ook hebben we een vergadering bijgewoond van Bewonersvereniging Zwolse Buurt. Die is vooral 
actief in het gebied tussen de Zwolseweg en de spoorlijn richting Zwolle.

Daarnaast heeft de secretaris van onze vereniging zitting in het Wijkteam van WijDeventer. 
Iedereen met een goed idee kan dit bij WijDeventer indienen. Dit wordt dan door de Wijkmanager 
beoordeeld en de aanvraag wordt ook in het Wijkteam behandeld. Zie 
https://wij.deventer.nl/subsidie-van-wijdeventer voor meer informatie.

https://wij.deventer.nl/subsidie-van-wijdeventer

